
Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A Képviselő-testület 2022. december 16-án tartott ülésén a 291/2022. (XII. 15.) XI.ÖK 

határozattal megválasztott nemzetiségi tanácsnoknak. 

Újbudán működik a legtöbb nemezetiségi önkormányzat számszerint 13. Felvettem a 

kapcsolatot a nemeztiségi önkormányzatokat segítő munkatárssal és minden elnök 

elérhetőségét megkaptam. Minden elnök személyre szóló bemutatkozó levelet kapott. 

A költségvetés tárgylásánál javasoltam, hogy önkormányzatonként emeljük meg a 

támogatásukat 1 millió forinttal. Sajnos ezt a javaslatot a Képviselő-testület többsége nem 

támogatta. 

Februárban kérdést intéztem Dr. László Imre polgármester úrhoz, hogy támogatja-e, hogy az 

Újbuda újságban külön rovatban jelenjenek meg a nemzetiségi önkormányzatok. A 

válaszában leszögezte, hogy most is van erre lehetőség, csak az önkormányzatok nem nagyon 

élnek ezzel. 

 Áprilisban részt vettem a polgármester úr vezette, nemzetiségi önkormányzatok találkozóján, 

megbeszélésén.  

A találkozón személyesen ismerhettem meg a nemzetiségi önkormányzatok vezetőit. 

Mindenki elmondta, hogy az adott önkormányzat milyen tevékenységet folytat. Kritikaként 

hangzott el, hogy kevés pénzből gazdálkodhatnak és nincs lehetőségük a bemutatkozásra.  

A találkozón egyetértés volt abban, hogy egy nemeztiségi napot (hetet) kellene rendezni 

Újbudán. 

A szervezés elkezdődött, tudomásom szerint a rendezvény szervezésével a KözPont Újbudai 

Kulturális Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaságot bízták meg. 

A májusi zárszámadás tárgyalásánál javasoltam, hogy egy új sort hozzunk létre és 

csoportosítsunk át ide 5 millió Forintot a nemzetiségi önkormányzatok támogatásásra. A 

Képviselő-testület többsége ezt sem támogatta.  

A Bolgár nemezetiségi önkormányzat vezetője azzal a kéréssel fordult hozzám, hogy 

szeretnének egy emléktáblát állíttatni a valamikor itt tevékenykedő bolgár kertészek 

emlékének. Egyeztetve a bolgár kisebbség vezetőjével,  nyáron nemzetiségi tanácsnokként 

beterjesztettem a kérelmet. A tábla költségeihez 200 000 Forintot ajánlottam fel az egyéni 

képviselői keretből.  

Remélem, hogy november 11-én fel tudjuk avatni az emléktáblát.  
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